



Maison Saint Columba House

2365 Grand Trunk, Montréal, Québec H3K 1M8
T: 514-932-6202 F: 514-932-5131

March 18, 2024

Dear friend of Saint Columba House,

The Board and staff of Saint Columba House cordially invite you to join us to celebrate the publication of "Our Stories and Reflections: Covid 19."

This book tells the stories of seniors in Pointe Saint Charles and staff at Saint Columba House "who dared to challenge isolation, cultivate resilience, and nurture hope, even in the face of an unprecedented global crisis."

"Our Stories and Reflections: Covid 19" is more than just a book; it is a testament to the indomitable spirit that thrives in the face of adversity. From tales of solitude to acts of kindness, these stories serve as beacons of hope.

Guests will have the opportunity to meet the writing team and all those who contributed stories. Come and engage in a dialogue about the book and learn about new initiatives for seniors at Saint Columba House. Refreshments and hors d'oeuvres will be served.

Date: April 19th, 2024

Time: 5:00 to 7:00

Location: Saint Columba House, 2365 Grand Trunk, Montreal, Quebec.



To RSVP, please contact Christiane Boucher at info@saintcolumbahouse.org



Maison Saint Columba House

2365 Grand Trunk, Montréal, Québec H3K 1M8
T: 514-932-6202 F: 514-932-5131

18 mars 2024

Chers amis de la Maison Saint Columba,

Le conseil d'administration et le personnel de la Maison Saint Columba vous invitent cordialement à vous joindre à nous pour célébrer la publication de « Nos histoires et réflexions : Covid 19 ».

Ce livre raconte les histoires des personnes âgées de Pointe Saint Charles et du personnel de la Maison Saint Columba « qui ont osé défier l'isolement, cultiver la résilience et nourrir l'espoir, même face à une crise mondiale sans précédent. »

« Nos histoires et réflexions : Covid 19 » est plus qu'un simple livre; c'est un témoignage de l'esprit indomptable qui persiste face à l'adversité. Des récits de solitude, aux actes de gentillesse, ces histoires servent de phares d'espoir.

Les invités auront l'opportunité de rencontrer l'équipe d'écriture et tous ceux qui ont contribué aux histoires. Venez participer à un dialogue sur le livre et découvrir de nouvelles initiatives pour les aînés à la Maison Saint Columba. Des rafraîchissements et des hors-d'œuvre seront servis.

Date : 19 avril 2024

Heure : 17h00 à 19h00

Lieu : Maison Saint Columba, 2365 Grand Trunk, Montréal, Québec.



Pour confirmer votre présence, veuillez contacter Christiane Boucher info@saintcolumbahouse.org